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فراشبند
فرماندارجدیدفراشبنددرجلسهشورایاداری:
از این پس هر مدیری اقامت خود 

را در شهرستان فراشبند اختیار نکند، 
جایش در این منطقه نیست

فراشبند  اداری  شورای  جلسه  اولین  بحرانی فرد:  شهرستان/  سرویس 
فرمانداری،  معاونت  مزارعی  فرماندار،  فروغی  صادق  حضور  با 
دهرم،  و  مرکزی  بخشداران  جمعه،  امام  ابراهیمی  حجت الاسلام 
فرماندهان نظامی و انتظامی و کلیه مسئولین ادارات در سالن اجتماعات 
فرمانداری  معاونت  مزارعی  جلسه  این  در  شد.  تشکیل  فرمانداری 
انتصاب صادق فروغی فرماندار جدید را تبریک گفت و از فرماندار 
خواست که با ایجاد چند کارگروه فعال، کارهای بر زمین مانده را 

تمام کنند. 
فروغی فرماندار شهرستان فراشبند سخنان مقام معظم رهبری در رابطه 
به مسئولین متذکر شد و گفت: همه  را  ایرانی  از کالای  با حمایت 
مسئولین ادارات از کالا و همچنین خرید لوازم اداری و حتی برای نیاز 
های خود را واجب دانسته و استفاده کردن از کالاهای خارجی را در 

این برهه از زمان را جایز ندانست. 
این  از مدیرانی که محل خدمت آنها در  ادامه داد:  فرماندار فراشبند 
شهرستان است، ولی متأسفانه هر روز به محل اقامت خود در شهرستان های 
همجوار رفت و آمد می کنند خواست تا در اولین فرصت خانواده خود را 
 به شهر محل کار خود بیاورند و از رفت و آمد در جاده های پرخطر پرهیز 

کنند.  
کردن  برطرف  را  خود  کار  اصلی  اولویت  فراشبند  جدید  فرماندار 
مشکل آب، بهداشت و درمان و جاده ها اعلام کرد و قول داد که از 
محل اعتبارات 3% نفت و گاز در این بخش، حمایت ویژه انجام گیرد.

خرامه
فرماندارخرامهخبرداد؛

همایش کارآفرینی منطقه ای )از ایده تا 
 کارآفرینی( در آینده نزدیک 

در شهرستان خرامه

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری شهرستان 
خرامه، جلسه هماهنگی ستاد برگزاری همایش کارآفرینی منطقه ای 
)ایده تا کارآفرینی( به ریاست فرهاد جهان خواه فرماندار و با حضور 

مسئولین دستگاه های اجرایی ذی ربط در دفتر فرماندار برگزار شد.
فرهاد جهان خواه فرماندار شهرستان خرامه ضمن خیرمقدم به مدعوین 
و تبریک فرارسیدن عید سعید فطر خاطرنشان کرد: هدف از برگزاری 
همایش کارآفرینی منطقه ای )از ایده تا کارآفرینی( ترسیم چشم انداز 
وضعیت کلی با برنامه ریزی دقیق، خوب و منطقی و درخور شأن از 
شهرستان محروم خرامه است و در جهت معرفی شهرستان باید از تمام 

ظرفیت ها و امکانات استفاده کنیم.
این مقام مسئول بیان کرد: علاوه بر فراهم نمودن زیرساخت ها، ایجاد 
دستاوردهای سطح  تمام  از  غرفه ها  تأمین  و  تهیه  مناسب،  فضاسازی 
شهرستان در همه حوزه ها و زمینه ها و تأمین امنیت برگزاری مراسم 
از مسئولین خواست در غالب تشکیل کمیته های تخصصی تمام شرایط 

را برای برگزاری همایش فراهم و آماده نمایند.
فرماندار با تأکید بر همکاری و تعامل در راستای برگزاری این همایش 
عنوان کرد: همه مسئولین دستگاه های اجرایی موظف به همکاری و 

تعامل برای برگزاری این همایش می باشند.
در ادامه مسئولین دستگاه های اجرایی به بیان نقطه نظرات و پیشنهادات 
خود جهت برگزاری هرچه بهتر مراسم پرداختند و در پایان پس از 

تبادل نظر اعضا حاضر، تصمیماتی در این خصوص اتخاذ شد.

استان هرمزگان
مدیرمرکزرشدواحدهایفناوریهرمزگان:

حمایت از ایده های فناورانه پارک 
هرمزگان باعث ایجاد اشتغال می شود

از  حمایت  گفت:  هرمزگان  فناوری  واحدهای  رشد  مرکز  مدیر 
ایده های فناورانه پارک هرمزگان باعث ایجاد اشتغال می شود.

به گزارش خبرگزاری مهر، به نقل از پارک علم و فناوری هرمزگان، 
وضعیت  اشاره  با  فناوری  واحدهای  رشد  مرکز  مدیر  ادیبی  پویان 
واحدهای فناوری افزود: سیاست کلی ما حمایت از ایده های فناورانه 
و ایجاد کسب وکار است و در این زمینه تلاش کرده ایم تا از ایده های 

نو که منجر به تولید محصول فناورانه می شود حمایت کنیم.
اشتغال  ایجاد  به  منجر  فناورانه  ایده های  از  حمایت  اینکه  بابیان  وی 
آن  تجاری سازی  به  کمک  و  ایده ها  از  حمایت  با  گفت:  می شود، 
 بازار این محصولات رونق می گیرد که خودبه خود باعث ایجاد اشتغال

می شود.
در این جلسه همچنین صادق صمصام پور دبیر شورای فناوری مرکز 
به  اشاره  با  هرمزگان  فناوری  و  علم  پارک  فناوری  واحدهای  رشد 
فناوری  واحد   ۱۲ پذیرش  آرا  به اتفاق  اعضا  گفت:  جلسه  مصوبات 
را تصویب کردند. به گفته وی، این واحدها در حوزه های مکانیک، 
داوری  از  پس  پلیمر  و  تبلیغات  اطلاعات،  فناوری  دریایی،  فناوری 

پذیرش شده اند که از سوی اعضا به تصویب نهایی رسید.
صمصام پور ادامه داد، با نظر اعضا با تبدیل وضعیت شش واحد فناوری 
موافقت شد. وی افزود: این واحدها پیش تر در مرحله رشد مقدماتی 
فعالیت داشته اند که پس از نظارت و ارزیابی و داوری در این مرحله 

پذیرش شدند.
دبیر شورای فناوری مرکز رشد واحدهای فناوری پارک علم و فناوری 
هرمزگان گفت: با تصویب اعضا مبلغ سه میلیارد و ۶۸۰ میلیون ریال 

تسهیلات در اختیار ۱۷ واحد فناوری قرار می گیرد.
وی همچنین از خروج یازده واحد فناوری از مرکز رشد خبر داد و 
شد.  داده  فناوری  واحد  یازده  به خروج  رأی  شورا  تصمیم  با  گفت: 
اعضا همچنین با پایان دوره یکی از واحدهای فناوری موافقت کردند.

استان خوزستان
 دولت تدبیر و امید نگاه ویژه ای 
به مشکلات استان خوزستان دارد

 
بهبهان  شهر  شورای  اعضای  و  شهردار  دیدار  در  خوزستان  استاندار 

گفت: دولت نگاه ویژه ای به مشکلات استان خوزستان دارد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری بهبهان، 
استاندار خوزستان در جلسه ای که با حضور فرماندار، نماینده، شهردار و 
اعضای شورای شهر بهبهان برگزار شد گفت: استان خوزستان با وسعت 
با مشکلات بسیار روبه رو است و طی سالیان  بسیار و جمعیت زیاد 
 گذشته بودجه استان در رتبه چهارم به بعد در بین استان های کشور قرار 

داشت.
و  ویژه  پیگیری های  با  استانداری،  تصدی  زمان  از  افزود:  شریعتی 
کاستی های  و  مشکلات  رفع  به  دولت  که  ویژه ای  نگاه  و  اهتمام  با 
سال  در  که  داده  افزایش  را  استان  بودجه  توانستیم  داشت  خوزستان 
جاری این بودجه در مقایسه با استان های دیگر کشور که با کاهش 
روبرو بوده اند، افزایش 2/5 برابری داشته و پس از تهران در رتبه دوم 

بیشترین رقم بودجه ای کشور قرار دارد.
استاندار خوزستان در ادامه با اشاره به پروژه های در دست اجرا برای 
پیشرفت و توسعه شهرستان بهبهان بیان داشت: از زمان شروع به کار 
خود پروژه عظیم پالایشگاه بید بلند خلیج فارس را که به علت تحریم ها 
راکد مانده بود، به طور ویژه در دستور کار قرار داده و با پیگیری های 
حال  در  که  شد  راه اندازی  دوباره  بزرگ  پروژه  این  گرفته  صورت 
حاضر پیشرفت فیزیکی بسیار خوبی داشته است و به فضل الهی در 

زمان مقرر به بهره برداری خواهد رسید.
شریعتی درزمینه صنایع جانبی و پائین دستی این ابر پروژه نیز اظهار 
خواهد  تولید  را  محصول  چهار  خلیج فارس  بلند  بید  پالایشگاه   کرد: 

کرد.
 یکی از محصولات  پالایشگاه بید بلند خلیج فارس که بنا بود از طریق 
خط لوله صادر شود با پیگیری ها و تلاش های صورت گرفته بنا شد 
پس از تبدیل به محصولات پائین دستی و ایجاد صنایع جانبی ضمن 
بالا بردن ارزش افزوده محصول صادر شود و ایجاد اشتغال برای منطقه 

و کشور نیز داشته باشد.
وی با اشاره به وضعیت راه های شهرستان بهبهان گفت: در حال حاضر 
و  آغاجاری  به  بهبهان  رامهرمز،  به  بهبهان  به خیرآباد،  بهبهان  جاده 
بر  علاوه  اخذشده  مجوزهای  با  بناست  و  است  فعال  دیلم  به  بهبهان 
اعتبارات ملی از طریق اعتبارات استانی نیز به این پروژه ها کمک شود 

تا زودتر شاهد بهره برداری آنها باشیم.
در  )یکی  فرودگاه  دو  راه اندازی  برای  تلاش  خوزستان  استان  در 
مسجدسلیمان و دیگری در بهبهان( آغازشده و در حال پیگیری است 
که مراحل اخذ مجوز فرودگاه مسجدسلیمان به تازگی به اتمام رسیده 
با  نیز  بهبهان  فرودگاه  و  هستیم  آن  تجهیز  و  راه اندازی  دنبال  به  و 
تلاش های نماینده بهبهان در مرحله پایانی اخذ مجوز از ستاد مشترک 
نیروهای مسلح هستیم که به دلیل نظامی بودن این فرودگاه روند اخذ 
مجوز روال قانونی دارد که به زودی به اتمام می رسد و اعتبار موردنیاز 

برای تعمیر و تجهیز آن نیز تأمین شده است.

استان کهگیلویه و بویراحمد

افزایش 19.6 درصدی مرگ 
 غیرطبیعی در استان 
کهگیلویه و بویراحمد

مدیرکل پزشکی قانونی استان کهگیلویه و بویراحمد از افزایش 19.6 
درصدی مرگ غیرطبیعی در این استان خبر داد.

و  کهگیلویه  منطقه  ایسنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  امینی  کامروز 
بویراحمد افزود: در سال 96 تعداد 566 کارشناسی تعیین علت فوت در 
ادارات پزشکی قانونی استان انجام  شده که از این تعداد 161 زن و 405 
مرد بوده اند. این تعداد نسبت به سال 95 افزایش 13.9 درصدی داشت. 
وی اظهار کرد: از تعداد کل اجساد معاینه شده در سال 96 تعداد 427 
مورد مربوط به مرگ های غیرطبیعی بوده که این رقم نسبت به سال 

95 افزایش 19.6 درصدی داشته است.
فوت 183 نفربر اثر تصادفات رانندگی

مدیرکل پزشکی قانونی استان کهگیلویه و بویراحمد خاطرنشان کرد: 
بالاترین آمار نحوه فوت در مرگ های غیرطبیعی فوت استان در اثر 

تصادفات رانندگی با 183 مورد ثبت شده است. 
پزشکی  حساس  و  مهم  مسئولیت های  از  یکی  اینکه  بابیان  امینی 
قانونی تعیین علت فوت در مرگ های غیرطبیعی است، تصریح کرد: 
که  هستند  مرگ هایی  فوت،  علت  برحسب  غیرطبیعی  مرگ های 
فیزیکی،  عوامل  همانند  خارجی  عامل  چند  یا  یک  مداخله  دنبال  به 
شیمیایی، روانی و مکانیکی به وقوع پیوسته و بر اساس علت مرگ 
سوختگی،  رانندگی،  حوادث  برق گرفتگی،  همچون  مواردی  شامل 
عوارض ناشی از سوءمصرف مواد مخدر، مسمومیت با گاز مونوکسید 
کربن، غرق شدگی، سقوط از بلندی، مسمومیت دارویی، مسمومیت با 

سم، سلاح سرد، حلق آویز و غیره تقسیم بندی شده اند. 
وی اضافه کرد: تمام اجساد با مرگ غیرطبیعی جهت تعیین علت فوت 
باید به پزشکی قانونی ارجاع شود و رضایت و عدم شکایت اولیاء دم 
درمانی  بهداشتی  از سوی حوزه های  دفن  به صدور جواز  منجر  نباید 
شامل پزشکان شاغل در بیمارستان ها و یا سایر مراکز درمانی دولتی 

یا خصوصی شود.

استان بوشهر
احداث ایستگاه سنجش آلودگی دشتی 

به اعتبار نیاز دارد

برای  گفت:  بوشهر  استان  دشتی  شهرستان  محیط زیست  اداره  رئیس 
احداث ایستگاه سنجش آلودگی هوا در این شهرستان جانمایی انجام 

 شده و نیازمند تأمین اعتبار است.
در  پاک  زمین  هفته  مناسبت  به  رشیدی  مصطفی  ایرنا،  گزارش  به 
هفت  به  ایستگاه  این  ساخت  افزود:  دشتی  در  خبرنگاران  با  نشست 
ریال  میلیون   900 فقط  تاکنون  که  دارد  نیاز  اعتبار  ریال  میلیارد 

تخصیص یافته است.
برای  کرد:  بیان  دشتی  شهرستان  در  گردوغبار  مشکل  درباره  وی 
کاهش این پدیده یاد در کانون ایجاد گردوغبار درختکاری شود که 
امسال با مشارکت مردم طرح تولد هر نوزاد کاشت یک نهال در این 

شهرستان به اجرا درآمدهاست.
رئیس اداره محیط زیست شهرستان دشتی گفت: امسال مهم ترین برنامه 
اداره اجرای شعار هفته زمین پاک و حذف آلودگی و کاهش  این 

استفاده از پلاستیک در محیط زیست است.
از  پلاستیک  کیسه  جمع آوری  اقدام  اولین  در  کرد:  اضافه  رشیدی 
نانوایی های شهرستان اجرا شد و تاکنون عرضه کیسه های پلاستیکی 
این  که  جمع آوری شده  دشتی  شهرستان  نانوایی های  درصد   95 از 

موفقیت بسیار خوبی است و باید به 100 درصد برسد.
وی ادامه داد: همچنین طرح مطالعاتی پسماند در شهرستان دشتی انجام  
به صورت  روستا  هرچند  زباله های  اجرای  زمان  تا  باید  و  است  شده 
متمرکز توسط دهیاران در یک مکان امحا شود تا محیط زیست بیش 

از این آلوده نشود.
رشیدی درباره عملکرد این اداره اظهار کرد: در سال گذشته 109 قطعه 
شهرستان  محیط بانان  توسط  و حفاظت  تحت حمایت  پرندگان  انواع 

دشتی در طبیعت رها شد.
وی با اشاره به اینکه حفظ و احیای محیط زیست بدون مشارکت مردم 
در  همچنین  شد:  یادآور  نیست،  امکان پذیر  غیردولتی  تشکل های  و 
سال گذشته با مشارکت بسیار خوب مردم و تشکل های مردم نهاد 55 
متخلف محیط زیستی در شهرستان دشتی دستگیر و به مراجع قضایی 

معرفی شدند.
رشیدی اضافه کرد: در این مدت 12 قبضه سلاح غیرمجاز از شکارچیان 

کشف و ضبط شد.

بیان  اعتبار  مشکل  درباره  دشتی  شهرستان  محیط زیست  اداره  رئیس 
کرد: از مجموع 2 میلیارد و 50 میلیون ریال اعتبار سال گذشته این 

اداره فقط 550 میلیون تخصیص یافت. 
جنوب  کیلومتری   80 در  جمعیت  نفر  هزار   86 با  دشتی  شهرستان 

بوشهر واقع است.

استان فارس

بازدید معاونت نظارت بر بهره برداری آبفاروستایی فارس از پروژه های 
آب رسانی روستاهای شهرستان بوانات

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی امور آبفا روستایی شهرستان بوانات، اسدی معاونت نظارت بر بهره برداری به همراه مدیریت 
و کارشناسان آبفار بوانات از پروژه های آب رسانی امامزاده بزم شامل روستاهای امامزاده بزم و جمال آباد و پروژه مجموعه سروستان شامل 
روستاهای، سروستان، سونچ، دشت خورده، جعفریه، ریزکان، مزرعه هندویه، منج علیا، منج سفلی و روستای چناروئیه در بخش سرچهان 
بازدید و در دیدار با تعدادی از دهیاران و اهالی این روستاها با تأکید بر مدیریت مصرف و صرفه جویی در مصرف آب آشامیدنی، تلاش 
همگان را برای گذر از بحران آب خواستار شد. همچنین وی از عملیات کف شکنی چاه های آب شرب پروژه های امامزاده بزم و چناروییه 
بازدید کرد و گفت: به زودی عملیات کف شکنی چاه های آب شرب مجموعه سروستانُ منج و مزایجان آغاز خواهد شد و در پایان از نصب 

دستگاه رسوب گیر بر روی خطوط انتقال مجموعه ریزکان و مزرعه هندویه و نصب دستگاه آب ژاول پروژه امامزاده بزم خبر داد.

شهرستان آبادان در تب بی آبی 
می سوزد

بی توجهی به مردم عواقب منفی 
دارد

اظهار  دراین باره  اسلامی شهرآبادان  حمیدکوراوند عضو شورای 
وضعیت  از  را  خودم  همدردی  و  نگرانی  چیز  هر  از  قبل  کرد: 

اسف بار آب شرب آبادان اعلام می کنم.
شرب  آب  وضعیت  متأسفانه  حکیمی:  ناصر  خبری/  سرویس 
آبادان به گونه ای است که باید به مردم نسبت به کیفیت نامطلوب 

آب اعلام  همدردی و اندوه  نمایم.
و  بی مهری  یک  دولت ها  برای  این  افزود:  ادامه  در  کوراوند 
ناکامی در حق مردم آبادان محسوب می شود و  چرا تاکنون این 
مهم انجام  نشده است  این سؤالی است ذهن هر آبادانی را مشغول 

کرده است.
طی نامه های متعددی که به وزیر نیرو مدیرکل آبفا خوزستان و 
فرماندار  آبادان نماینده عالی دولت در منطقه است اعلام و ارسال 
نمودیم که مردم آبادان همیشه برای گرفتن حق خود صبور و 
آرام هرچند مردم فهمیم و شایسته ولایت مدار آبادان بارها ثابت 
کرده اند همیشه مطالبات به حق خود را به صورت کاملًا قانونی و 

مسالمت آمیز و متمدنانه در کمال آرامش پیگیری می کنند.
می کنم  اعلام  آبادان  صبور  و  شریف  مردم  به  بااین حال  ولی 
نمایندگان  مسئولین،  توسط  انجام  شده  پیگیری های  اساس  بر 
استاندار  شریعتی  اسلامی  شورای  مجلس  در  آبادان  شهرستان 
خوزستان. فرماندار آبادان، امام جمعه آبادان و مسئولین آبفا، بر 
چهل  سی  تا  مشکل  این  از  عمده ای  دادند  که  قول های  اساس 
روز آینده به صورت ویژه با وصل شبکه به خط غدیر برطرف 

خواهد شد. 
بحران  بودن  بارش ها و جدی  به کاهش  با توجه  داد:  ادامه  وی 
آب،  صرفه جویی و مصرف بهینه در تمامی بخش های دولتی و 
خصوصی  وظیفه همه ماست که مردم را به این امر دعوت  کنیم. 
بی آبی  تب  در  آبادان  شهرستان  همواره  کرد:  عنوان  کوراوند 
به  را  مواردی  شوراها  تشکیلات  قانون   73 ماده  به  می سوزد.  

شهردار حمیدپور متذکر می شوم.
کارکنان  حقوق  به موقع  پرداخت  شهردار،  وظیفه  اولین   .1
در  باید  کارکنان  حقوق  به موقع  پرداخت  لذا  است  شهرداری 
اولویت نخست قرار گیرد تا ضمن ایجاد انگیزه لازم، ما به وظیفه 
نماییم. کوتاهی  مقابل کارکنان عمل  در  قانونی خود  و  شرعی 
مدیریت،  یعنی ضعف  به موقع حقوق کارکنان  پرداخت  و عدم 
شما نیز قبل از شهردار شدن از وضعیت بحرانی شهرداری آبادان 

مطلع بوده اید.
ایجاد کنید؛  پایدار  بودید که می توانید درآمد  داده  2. شما قول 
اما باوجود گذشت بیش از 7 ماه و علیرغم تأکید بنده و دیگر 
بازاریان  به  را  هفت  لین  آماده  مغازه های  حتی  شما  همکارانم 
تحویل نداده اید و بلااستفاده گذاشته اید، بازار صنایع دستی، بازار 
ایستگاه پنج ذوالفقاری بازار ایستگاه هفت، بازار هنر، و چندین 

مجموعه دیگر. 
3. هنوز کارخانه آسفالت بازسازی نشده و دریغ از یک خیابان 
به  بخش  این  در  سرمایه گذار  چند  هم  شورا  اعضا  آسفالت، 

شهرداری معرفی کردند اما دریغ از جذب یک سرمایه گذار. 
الی آخر، مهرها  4. خیابان و کوچه های شهروند یک تا هشت 
بااینکه  امیرآباد  دو  فاز  از  بخش هایی  و  تا آخر  و شهدای یک 
قسمت هایی زیرسازی شده؛ اما به دلیل عدم اجرای آسفالت تمام 
این زحمت ها و هزینه ها هدر خواهد رفت پس اگر نمی خواهید 
مسئول به هدر رفتن این زحمات و هزینه ها باشید، زودتر اقدام 

کنید. 
در پایان هم تذکری و یادآوری به همکارانم در شورای اسلامی 
می فهمند  به خوبی  مردم  بودم  گفته  پیش تر  که  همان طور  شهر: 
نگاه  بر  تأثیری  نمی تواند  زیبا  نوشته های  و  واژگان و سخنرانی 
آنان در  بگذارد و عملکردها ملاک قضاوت  آنها  و عقل سلیم 
مورد ما خواهد بود. تقاضا دارم به آنچه وظیفه است عمل کنید 
و به تعهد و سوگند وظایف مربوطه خود فکر کنید که این سه 
سال اندی باقی مانده دوره ما هم به یک چشم به هم زدن خواهد 
گذشت؛ اما مدیریت سوء و تصمیم گیری های خودخواهانه و غیر 
کارشناسی آن چنان تأثیر منفی ای بر زندگی و افکار مردم خواهد 

گذاشت که هرگز از تقصیر مسببان آن نخواهند گذشت. 


